


Hej och välkomna! - och ett särskilt varm välkomnande riktas till
er nya nollan!

I skrivandets stund är regnet i luften och mottagningen närmar sig
med stormsteg. Klockan är 16:10 nya nollan kommer hit om lite
mindre än 24 timmar. Det är första riktiga mottagningen på
chalmers sedan Corona bröt ut och det känns på hela Chalmers.
Gamla som nya phaddrar är kort sagt, riktigt taggade på att träffa
nya nollan och va med på mottagningen. Själv ser jag också fram
emot det. Det är första fullskaliga mottagningen sedan jag själv
började på Chalmers för 3 år sedan. Mycket har hänt sedan dess.
Mycket plugg, många sena kvällar och framförallt många nya
vänner. Oj oj oj vad mycket man har varit med om under den här
tiden.

Allt kan inte skrivas här i FinForm men om jag skulle skriva ner
allt skulle det säkert bli en bok i klass med svenska dassboken
som fyller var och varannat badrum i sverige. Fylld med dåliga
skämt och dassiga anekdoter. Se till att ta vara på eran tid på
Chalmers, och särskilt mottagningen. Ha så kul ni kan, lär känna
så många nya ansikten som möjligt och se till att plugga lite
däremellan. Och framförallt, var inte rädda för att fucka upp lite
här och var. En del av resan är att lära sig hantera ett par misstag.
Med det sagt; aspa allt, sök hjälp. Vi ses!

/Ludvig, en av de förlorade själarna i maskineriet FinForm
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Hej Nollan! Välkomna till
Chalmers och framför allt
Fysikteknologsektionen.
Sektionen är som ni nog
redan vet en djungel och det
kan va svårt att förstå hur
saker fungerar, vem folk är
och vad de gör.

För att få lite bättre koll har
ni därför nedan lite gott och
blandat av korta intervjuer
med några av sektionens
fina ansikten.

Mikael Eriksson -
SAMO, Kärnstyret

År och
program?
F19.

Vem är
snyggast i
styret?
Ohh…
Det är

nog Broback med sin
pondus!

Fysik, matte eller
programmering? Matte
såklart, jag går TM.

[Trots att Mikael inte verkar
riktigt veta vilket program
han går fortsätter intervjun]

Bästa arret när du var
nollan? Nollbricks-
tillverkningen, det är team
building och det är
gemenskap.

Baguetteria No 1 eller
Gunillas? No 1, dum fråga…

Vad gör du för sektionen?
Jag arbetar för den fysiska
och psykosociala miljön på
sektionen. Man kan alltid
komma och snacka med mig
om vad som helst, om något
känns dåligt eller otryggt så
tar jag tag i det :)

Bästa föreläsaren? J*vligt
svårt… Skulle ändå säga att
Jana presterar väldigt högt.

Mest välklädda föreläsaren?
Måste säga Michael, han har
så tjocka och mysiga tröjor.

Har du varit på Chalmers
bibliotek? Det har jag
faktiskt! Köpte riktigt gott
kaffe där.

DuP eller Gasque? Gasque
såklart som gammal
sexmästerist.

Sanna Berntsson -
Sexmästare, F6

År och
program?
F20.

Vem är
snyggast i
styret? Oj…
men är inte

det jag ändå eller?

Fysik, matte eller
programmering? Matte!

Bästa arret när du var
nollan? Oh… Phadderhängen
ändå!

Baguetteria No 1 eller
Gunillas? Baguetterian.

Vad gör du för sektionen?
Jag tillsammans med mina
medsittande i F6 ordnar
grymma fester både på
gasquen och på Focus, och
jag som ordförande håller
koll på resten av F6 så att de
sköter sig :)

Bästa föreläsaren? Tünde var
fan toppen!

ÄlskarduDPmestsägva!
(snabbt) Va sa du?

Har du varit på Chalmers

bibliotek? Ja!

DuP eller Gasque? Gasque!

Felix Hörnfeldt -
Ordförande, FNollK

År och
program?
TM21.

Vem är
snyggast i
styret? Gabbe
[såklart?].

Fysik, matte eller
programmering? Matte.

Bästa arret när du var
nollan? Oh j*vlar…
SåPatetiskt! [Jag kollar på
honom frågande tills han
förklarar att detta faktiskt är
ett arr på mottagningen, det
kommer i år att ske 6/9 och
arras av NollK.]

Baguetteria No 1 eller
Gunillas? No 1!

Vad gör du för sektionen?
Jag ansvarar för att vi i
mottagningskommitteen
följer sina uppdrag och ger
Nollan en sådan bra start på
sin Chalmers tid som är
möjligt. Vi strävar efter att
alla Nollan ska få en kompis
och klara sin första tenta
samt känna sig hemma på
den underbara platsen som
är Chalmers. Jag är även
ledamot i styret där jag för
min kommittés röst i diverse
frågor för att förbättra
sektionen.

Bästa föreläsaren? Jana!

ÄlskarduDPmestsägva!
(snabbt) Va?

Har du varit på Chalmers
bibliotek? Ja, men det var
längesen.

DuP eller Gasque? Gasque-
eftersläpp men DuP annars.

Emma Ödman -
Ledamot, Fabiola

sitter där nu? [jag ramsar
upp styret] Ah, men Sanna!

Bästa arret när du var
nollan? Oj… Avtackningen!

Fysik, matte eller
programmering? Fysik.

Baguetterian No 1 eller
Gunillas? No 1.

Vad gör du för sektionen?
Jag arrar Brudar och Bärs
och hyr ut ljud- och
ljusutrustning.

Bästa föreläsaren? Cederwall
från Mekanik 2!

ÄlskarduDPmestsägva!
(snabbt) Va sa du?

Har du varit på Chalmers
bibliotek? Näe…

DuP eller Gasque? DuP

David Bååw -
Talman, Talmanspresidiet

Asså jag måste ju välja Putt
[Felix Uddén] på ren



styret? Gabbe

förklarar att detta faktiskt är
ett arr på mottagningen, det
kommer i år att ske 6/9 och

följer sina uppdrag och ger
Nollan en sådan bra start på

möjligt. Vi strävar efter att
alla Nollan ska få en kompis

den underbara platsen som

ledamot i styret där jag för
min kommittés röst i diverse

DuP eller Gasque? Gasque-
eftersläpp men DuP annars.

Emma Ödman -
Ledamot, Fabiola

År och
program?
Jag är F20.

Snyggaste
personen i
styret? I
styret…
gud… vilka

sitter där nu? [jag ramsar
upp styret] Ah, men Sanna!

Bästa arret när du var
nollan? Oj… Avtackningen!

Fysik, matte eller
programmering? Fysik.

Baguetterian No 1 eller
Gunillas? No 1.

Vad gör du för sektionen?
Jag arrar Brudar och Bärs
och hyr ut ljud- och
ljusutrustning.

Bästa föreläsaren? Cederwall
från Mekanik 2!

ÄlskarduDPmestsägva!
(snabbt) Va sa du?

Har du varit på Chalmers
bibliotek? Näe…

DuP eller Gasque? DuP

David Bååw -
Talman, Talmanspresidiet

År och
program?
Oh jeez…
F19.

Vem är
snyggast
i styret?

Asså jag måste ju välja Putt
[Felix Uddén] på ren

nepotism.

Fysik, matte eller
programmering? Matte?

Bästa arret när du var
nollan? Gud… FocKör!

Baguetterian No 1 eller
Gunillas? Gunillas.

Vad gör du för sektionen?
Talmannen är den som
kallar till och leder
sektionsmötet, som är
sektionens högst beslutande
organ och ett tillfälle för alla
sektionens medlemmar att
få sina röster hörda.

Bästa föreläsaren? Jana får
det nog bli ändå!

ÄlskarduDPmestsägva!
(snabbt) Va sa du?

Har du varit på Chalmers
bibliotek? Ja.

DuP eller Gasque? Gasque!

Nicolas Renaudo -
Kistväktare, Focumateriet

År och
program?
F20

Vem är
snyggast i
styret?
Gababy
[Gabriel
Berggren]

Fysik, matte eller
programmering? Fysik

Bästa arret när du var
nollan?
Nollbrickstillverkningen

Baguetterian No 1 eller
Gunillas? Baguetterian No 1

Vad gör du för sektionen?
Jag ser till att F har billigaste
läsken på campus och roliga
saker att göra på Focus.

Bästa föreläsaren? Mr
Hegarty

Har du varit på Chalmers
bibliotek? Ja där har man
nog varit någon gång.

DuP eller Gasque? DuP
såklart!

Jacob Ljungberg -
PR-ansvarig, FARM

År och
program?
F20.

Vem är
snyggast i
styret?
Gabbe.

Fysik, matte eller
programmering? Fysik (och
kanske lite progg)

Bästa arret när du var
nollan? Räkfrossan!!

Baguetterian No 1 eller
Gunillas? Gunillas ftw

Vad gör du för sektionen? Vi
i FARM jobbar aktivt för att
föra samman
sektionsmedlemmarna med
arbetslivet. Målet är att
studenterna ska ha en bra
uppfattning och kontakt
med företag och framtida
arbetsplatser redan innan
examen.

Bästa föreläsaren? Ulf <3

Har du varit på Chalmers
bibliotek? Tyvärr

DuP eller Gasque? Självklart
DuP

Känner sektionen:
Nils Nerpin



Känner sektionen:
Nils Nerpin

Överlevare:
FjolK ABS

Lucas Kuszli - Överste, DP
År och program? TM21.
Vem är snyggast i styret? Gababy [Gabriel Berggren]
Fysik, matte eller programmering? Prog.
Bästa arret när du var nollan? Nollans första DuP.
Baguetterian No 1 eller Gunillas? Baguetterian No 1.
Bästa föreläsaren? Micke från fortsan!

Vad gör du för sektionen? Jag fungerar som länk mellan sektion och DP, men också mellan
kommitéer/föreningar och DP. Samtidigt ser jag till så att DP håller sig i skinnet och inte är
allt för elaka mot nollan. I kommitésammanhang är jag den som driver vårt arbete framåt.

Har du varit på Chalmers bibliotek? Nope.
DuP eller Gasque? DuP såklart

Var hälsad Nollan! Förhoppningsvis har
mottagningen varit riktigt kul hittils. Det är
en period där väldit mycket händer och
därmed stötar man också på väldigt många
utmaningar. Därför har jag, infochef från
FnollK’21 på mina barns begäran
sammanställt denna guide för att maximera
dina chanser att överleva de mest krävande
veckorna i ditt liv, men även tiden efteråt.

Först och främst bland allt motstånd en ny F-
teknolog är ett evigt problem som t.o.m. de
mest rutinerade gamlingarna fortfarande
brottas med. Varje dag efter 11:45 måste
man stirra faran rakt i ögat, matlådan.
Lagade du middag igår? Tillräckligt för att
faktiskt kunna ha med dig en låda med rester
tills idag? Klart du inte har, det är ju
mottagning. På eftermiddagarna finns det
viktigare saker än att laga mat. Förtvivlat ser
du dig omkring, på något sätt lyckas alla
andra Nollan dra fram en lunchlåda. Har de
fler timmar på dygnet än dig? Dyrkar de onda
andar från förbjudna världar? Antagligen,
men det gör inte du och därför behövs en
snabb lösning. Som tur är tänkte man redan
år 1926 på att Origohuset var tvunget att
liggar nära ett antal excellenta lunchställen.
Främst bland dessa var så klart Baguetterian
no.1, Gunillas Baguetter och Gibraltar
Pizzeria. På senare dagar har Chalmers själv
även gett sig in i matindustrin med
Kårrestaurangen, Express på NyFiket och
Hedvalls i Kemihuset. Under mottagningens
två första veckor är inte alla dessa öppna,
men i takt med att de vanliga kurserna drar

igång borde även matställena göra det.

Efter en snabb springtur ner till no.1 och
tillbaka kan du äntligen pusta ut. Men så
kommer du på, efter lunch ska du tillbaka in
i GD och lyckas orka med två hela
föreläsningar till. Är dagen klart efter det?
Självklart inte. Idag är det ju mottagningens
bästa arr, vilket det nu var som var det bästa.
Till råga på allt är det det snart dags för
duggan i intromatten, den borde man ju
plugga till. Hur ska man hinna allt? En
strategi är att söka sig bak i de mystiska
korridorerna i MC2 i hoppet om att stöta på
en kloningsmaskin. Kanske stappla in i en
kemilaboration och ramla ner i tunna med
kemikalier för att transformeras till Hulken
och få med sig några av Bruce Banners IQ-
poäng på köpet. Nja, i verkligheten finns det
en mycket mer effektiv metod som gör att
man orkar plugget. Vila. Gå hem. Gör
ingenting en stund. Gör ingenting en lång
stund. Kanske städa. Spendera lite tid borta
från Chalmers. Du kanske till och med kan gå
och se en annan stadsdel än Johanneberg och
Guldheden. Var inte med på allt. Då blir allt
roligare.

är icke fallet. Det riktiga röda pillret är att dessa människor är mycket smartare F-teknologer.
De är trevliga, roliga och lär sig faktiskt någonting annat än matte. Så detta är mitt viktigaste
och absolut bästa tips för din överlevnad under och efter mottagningen. Lär känna
teknologer från så många andra sektioner du kan, fastna inte i F-träsket bara för att det är
lättast att vara passiv och bara umgås med dem man är geografiskt nära.

Lycka till med mottagningen Nollan! Förhoppningsvis har du nu en chans att överleva, något
du definitivt inte hade innan denna artikel.Nollans survival guide
Skamlös inflation
Under den nuvarande kalabaliken med krig i Europa har vi alla lidit mycket. Många tänker
på folket i Ukraina, men är det någon som tänker på studenterna i Sverige? I form av
skenande matpriser sker det ett sällan tidigare skådat systematiskt förtryck mot en hel
folkgrupp.

På topp 3 listan över de livsmedel som ökat mest i pris finner vi:
Kaffe: 29,5% , Tomater: 29,4% , Päron: 24,8%

Lyckligtvis är det ingen som äter päron, och tomater kan man ersätta med ketchup. Men kaffe
kan studenter omöjligen klara sig utan. Därför kan man tro att statistiken visar en tuff tid för
studenter. Men den riktiga boven hittar vi inte i matbutiken!

Den stora krisen för dagens studenter är den oförskämda prisökningen på baguetter. Från ett
varmt och trevligt bemötande med lunch för 30 kr, har priset på 4 år nästan dubblats!
Inflationsnivåer som bara kan mäta sig med de vi nu ser av ett stort krig, har försiggått på
baguetteriorna i flera år! Helt i motsatt till drömmen om konkurrens på en fri marknad har
baguetteriorna tävlat med varandra i vem som kan höja priserna snabbast. Det är dags för
oss som medborgare i bubblan på Johanneberg att bojkotta dyra baguetterior, och om man
måste få i sig en daglig dos bröd får man hålla sig till STORE eller NyFiket. På något sätt har
inflationen undgått dessa två butiker, som fortfarande säljer baguetter för 37kr med
kårkorts-rabatt.



Vad gör du för sektionen? Jag fungerar som länk mellan sektion och DP, men också mellan
kommitéer/föreningar och DP. Samtidigt ser jag till så att DP håller sig i skinnet och inte är

Efter en snabb springtur ner till no.1 och
tillbaka kan du äntligen pusta ut. Men så
kommer du på, efter lunch ska du tillbaka in
i GD och lyckas orka med två hela
föreläsningar till. Är dagen klart efter det?
Självklart inte. Idag är det ju mottagningens
bästa arr, vilket det nu var som var det bästa.
Till råga på allt är det det snart dags för
duggan i intromatten, den borde man ju
plugga till. Hur ska man hinna allt? En
strategi är att söka sig bak i de mystiska
korridorerna i MC2 i hoppet om att stöta på
en kloningsmaskin. Kanske stappla in i en
kemilaboration och ramla ner i tunna med
kemikalier för att transformeras till Hulken
och få med sig några av Bruce Banners IQ-
poäng på köpet. Nja, i verkligheten finns det
en mycket mer effektiv metod som gör att
man orkar plugget. Vila. Gå hem. Gör
ingenting en stund. Gör ingenting en lång
stund. Kanske städa. Spendera lite tid borta
från Chalmers. Du kanske till och med kan gå
och se en annan stadsdel än Johanneberg och
Guldheden. Var inte med på allt. Då blir allt

När man tar det lite lugnt och går hem finns chansen att
man stöter på någon som inte är från F-sektionen. De
kanske bor i samma trappuppgpång, kanske på samma
våning eller så går de bara samma väg till Emilsborg som
alla andra. Dessa mystiska varelser, Nollan från andra
sektioner kan tyckas okända till en början. De har inte
upplevt Jana, kommer inte läsa kvantfysik och har ingen
aning om att man säger ”på Focus” och inte ”i Focus. För
en pretentiös F-Nollan är det lätt att se dessa som
primitiva varelser man inte ska beblandas med. Men så

är icke fallet. Det riktiga röda pillret är att dessa människor är mycket smartare F-teknologer.
De är trevliga, roliga och lär sig faktiskt någonting annat än matte. Så detta är mitt viktigaste
och absolut bästa tips för din överlevnad under och efter mottagningen. Lär känna
teknologer från så många andra sektioner du kan, fastna inte i F-träsket bara för att det är
lättast att vara passiv och bara umgås med dem man är geografiskt nära.

Lycka till med mottagningen Nollan! Förhoppningsvis har du nu en chans att överleva, något
du definitivt inte hade innan denna artikel.

Skamlös inflation

Överlevare:
ABS

Bröd till folket:
Arvid Andersson

Under den nuvarande kalabaliken med krig i Europa har vi alla lidit mycket. Många tänker
på folket i Ukraina, men är det någon som tänker på studenterna i Sverige? I form av
skenande matpriser sker det ett sällan tidigare skådat systematiskt förtryck mot en hel
folkgrupp.

På topp 3 listan över de livsmedel som ökat mest i pris finner vi:
Kaffe: 29,5% , Tomater: 29,4% , Päron: 24,8%

Lyckligtvis är det ingen som äter päron, och tomater kan man ersätta med ketchup. Men kaffe
kan studenter omöjligen klara sig utan. Därför kan man tro att statistiken visar en tuff tid för
studenter. Men den riktiga boven hittar vi inte i matbutiken!

Den stora krisen för dagens studenter är den oförskämda prisökningen på baguetter. Från ett
varmt och trevligt bemötande med lunch för 30 kr, har priset på 4 år nästan dubblats!
Inflationsnivåer som bara kan mäta sig med de vi nu ser av ett stort krig, har försiggått på
baguetteriorna i flera år! Helt i motsatt till drömmen om konkurrens på en fri marknad har
baguetteriorna tävlat med varandra i vem som kan höja priserna snabbast. Det är dags för
oss som medborgare i bubblan på Johanneberg att bojkotta dyra baguetterior, och om man
måste få i sig en daglig dos bröd får man hålla sig till STORE eller NyFiket. På något sätt har
inflationen undgått dessa två butiker, som fortfarande säljer baguetter för 37kr med
kårkorts-rabatt.



Välkommen till ett nytt läsår på Chalmers, jag hoppas att din sommar har varit härlig! Kanske
är du nyantagen, har varit med ett tag eller rentav bara ska avsluta den där sista kursen för
att kunna ta ut din examen. Sommarledigheten fyller en väldigt viktig funktion genom att
möjliggöra en uppladdning av batterierna. Själv har jag tagit ut extra många semesterveckor
detta år och har varit på Mallorca som gäst på min brors vigsel och i Nordnorge för fiske,
fjällturer och löpning i vacker fjällmiljö. Återstoden av min semester ska jag spendera på
Kinnekulle och i Vallda. Två höjdpunkter av min semester hittills är när min dotter drog upp
en sej på hela 7,3 kg från båten i fjorden och när min son vandrade hela vägen upp för Per
Karlsatind, en fjälltopp 1036 möh. Sådana minnen kan man leva på länge!

Inför det nya läsåret ska jag, baserat på önskemål från industrin, fokusera på
gruppaktiviteter inom utbildningen. Vi behöver få till fler av dessa och få till ett tydligare
fokus på gruppdynamiken för att skapa bättre förutsättningar inför arbetslivet. Jag har även
blivit ombedd att granska Uppsala universitets civilingenjörsutbildning i teknisk fysik.
Förhoppningsvis kan det ge inspiration och idéer till vidareutvecklingen av vårt eget
program.

I år är det valår och det är något jag alltid ser fram emot. Utöver det uppenbara, att få vara
med och påverka på vilket sätt rike, region och kommun ska drivas, ger valet upphov till
mängder av statistik att analysera. En hög tillgänglighet i realtid på nätet möjliggör att jag
med spänning följer inrapporterade resultat från de olika valdistrikten och kan jämföra med
resultat från tidigare år. Med denna information gör jag egna prediktioner om det slutliga
utfallet. Detta brukar både gå både snabbare och faktiskt även få en högre träffsäkert än vad
de statsvetare och journalister i TV-studiorna gör. Intressant men kanske inte så förvånande.
Vår civilingenjörsutbildning i teknisk fysik ger ju en otroligt god träning av den analytiska
förmågan. Varje gång det vankas val i Sverige, men även i USA där jag tycker om att följa
valet, sitter jag där framför datorn och myser med all statistik.

Till sist vill jag följa upp min text från föregående nummer av Finform (2022-2), där jag
konstaterade att Top Gun: Maverick skulle jag minsann se strömmat hemifrån. Det slutade
med att jag och barnen såg filmen på bio i Skara med min far. Och vilken fantastisk film det
var, se den!

Jonathan

Hej Allihopa! How are you? Did you have a wonderful summer? I hope so! My summer has
been great! It started with a trip to Paris to play translator and guide for my younger brother
and his friend. They are about the same age as many of you – 22! Paris is a magical city,
especially if you speak French! After the short holiday in France, it was back to math!
Representing the Swedish National Committee for Mathematics, I traveled to Gotland to
promote mathematics in Sweden as part of Almedalsvecka. I was very nervous to lead the
panel discussion and was so happy to see some of your friendly faces at our event! Thank
you so much to everyone who came!!

Luckily for me, the panelists were wonderful, making my job as moderator easier. They all
contributed to the discussion, and they were very respectful towards each other. This made
me think of you all starting classes again… I hope that you will enjoy this type of experience
when you study together, namely, that everyone participates, everyone is heard, and everyone
is respected. You each have a unique and valuable perspective to contribute!

In addition to promoting math in Sweden, I also did an interview for the Scientific American
that might be interesting for some of you to read: https://www.scientificamerican.com/
article/mathematicians-are-trying-to-lsquo-hear-rsquo-shapes/

Here’s a photo together with the panelists from Almedalsvecka (sorry, FinForm slarvade bort
den bilden, men med lite fantasi kan man tänka att Julie styr debatter på bilden!) and a photo
of the Baltic Sea where I swam afterwards. I look forward to seeing you all in the fall! Wishing
you lovely summertimes until then!
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fjällturer och löpning i vacker fjällmiljö. Återstoden av min semester ska jag spendera på
Kinnekulle och i Vallda. Två höjdpunkter av min semester hittills är när min dotter drog upp
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Som ny nolan på Chalmers är man lite som en torr svamp som går och väntar på att bli våt
av kunskap. Jag tänkte därför, som en redan ganska indränkt svamp, dela med mig lite av

kunskapens vatten med dessa snabba tips.

Använd inte mitten-toan, om det inte är för rätt ändamål.
Bättre förr.
Cash is king.

Det var bättre förr.
Express har köttbullar varje torsdag, var ute i god tid.

F < TM
Gå inte på F-märket, men gå gärna på datas.

Häfv inte på gasquen.
Inget inträde på gasquen sista kvarten, stad i ljus är en bra låt.

J.A pripps har quiz på onsdagar.
Kyss inte elektros märke.
Lär dig din tolva gräns.

Missa inte labbar, de är big pain.
No.1 är bättre än gunillas.

Om du inte minns det har det inte hänt.
Pateter har alltid rätt.

Qbsec-nykter är ett riktigt begrepp.
Ryktet säger att det var bättre förr.

Spy inte i handfatet.
Tappa inte tärningarna.
U är också ett betyg.

Västtrafik vakter får inte hålla fast dig, det är bara att springa.
Wasabi är inte pistageglass.

X-strong stockholm är data fasoner.
Ypperligt tillfälle att avsluta fredagar på en DuP.
Z har de bästa burgarna under pubrundan.

Ångra inget du gör på fyllan.
Ät aldrig gul snö.

Öhl är gott och nyttigt.

Under våren 2022 hölls som vanligt val till FUM, chalmers egna riksdag skulle man kunna
påstå. FUM har makten att avsätta kårledningen, styra vad deras arbete ska fokusera på, vilka
regler som ska gälla på campus och att tillsätta nya medlemmar i kårkommiteer. Viktigt
arbete med andra ord! När valresultatet presenterades var tystnade total. Capspartiet, ett
parti som aldrig förut deltagit i ett FUM val hade gjort ett resultat ingen förväntade sig och
roffat åt sig otroliga 5 av 35 platser i “riksdagen”. Jag tog därför tillfället i akt att lära mig allt
som gick att ta reda på om caps partiet, vilka är dom, vad vill dom, vad motiverar dom, och
vem är deras grundare?

Jag intervjuade en av deras mer prominenta medlemmar, Rolf Von Caps.

Vad gör ni? - Capsar.

Vad står ni för? - Caps.

Vad inspirerar dig? - Caps.

Hur många kapsyler har du satt i halsen? - 0.

Avslutnignsvis, vad är nästa stora grej på campus? - Caps.

Skämtflört lesson 2
As a skämtflörtare your greatest ally is the
expectations of others. It is through the
expectation of casualness that the flirt
becomes a joke, it is the expectation of
friendliness which turns a creep into a
friend, it is through expectations that a
player becomes a skämtflörtare.

When you, as a skämtflörtare, call a person
sexy, the person can interpret the statement
three ways. They can, of course, think you
are attracted to them. They can, of course,
think that you are not attracted to them, but
are none the less of the opinion that the
person is sexy. They can, of course, think
you are sarcastically mocking them. When
you have successfully delivered the line,
without showing signs of incompetence, the
interpretation will fall, in its entirety, to
what the person expects you to mean. If you
are known to mock people, they are likely to
think you are mocking them, so avoid
mocking people. If you are known as a
pickup artist, people will think you are
trying to get lain, and if you are known as a
skämtflörtare people will think you are
jokingly complimenting them.

This situation presents a conundrum, as
only through skämtflört can you establish
that you are a skämtflörtare, but only



Som ny nolan på Chalmers är man lite som en torr svamp som går och väntar på att bli våt
av kunskap. Jag tänkte därför, som en redan ganska indränkt svamp, dela med mig lite av

Under våren 2022 hölls som vanligt val till FUM, chalmers egna riksdag skulle man kunna
påstå. FUM har makten att avsätta kårledningen, styra vad deras arbete ska fokusera på, vilka
regler som ska gälla på campus och att tillsätta nya medlemmar i kårkommiteer. Viktigt
arbete med andra ord! När valresultatet presenterades var tystnade total. Capspartiet, ett
parti som aldrig förut deltagit i ett FUM val hade gjort ett resultat ingen förväntade sig och
roffat åt sig otroliga 5 av 35 platser i “riksdagen”. Jag tog därför tillfället i akt att lära mig allt
som gick att ta reda på om caps partiet, vilka är dom, vad vill dom, vad motiverar dom, och
vem är deras grundare?

Jag intervjuade en av deras mer prominenta medlemmar, Rolf Von Caps.

Vad gör ni? - Capsar.

Vad står ni för? - Caps.

Vad inspirerar dig? - Caps.

Hur många kapsyler har du satt i halsen? - 0.

Avslutnignsvis, vad är nästa stora grej på campus? - Caps.

Capspartiet under förstoringsglaset
Politisk kommentator:

Ludvig Nordqvist

Skämtflört lesson 2 Revolutionizing the game:
Hannes Neutze

As a skämtflörtare your greatest ally is the
expectations of others. It is through the
expectation of casualness that the flirt
becomes a joke, it is the expectation of
friendliness which turns a creep into a
friend, it is through expectations that a
player becomes a skämtflörtare.

When you, as a skämtflörtare, call a person
sexy, the person can interpret the statement
three ways. They can, of course, think you
are attracted to them. They can, of course,
think that you are not attracted to them, but
are none the less of the opinion that the
person is sexy. They can, of course, think
you are sarcastically mocking them. When
you have successfully delivered the line,
without showing signs of incompetence, the
interpretation will fall, in its entirety, to
what the person expects you to mean. If you
are known to mock people, they are likely to
think you are mocking them, so avoid
mocking people. If you are known as a
pickup artist, people will think you are
trying to get lain, and if you are known as a
skämtflörtare people will think you are
jokingly complimenting them.

This situation presents a conundrum, as
only through skämtflört can you establish
that you are a skämtflörtare, but only

through being a skämtflörtare can you
establish that you are doing skämtflkört.
This paradox is the most challenging part of
skämtflört.

To avoid seeming desperately horny the first
few times you do skämtflört, you must
establish an expectation which absolves you
from such suspicions. That expectation is
that you never strive far from what is
socially acceptable, even when the words
you say are not those which one is supposed
to say. For example, when a person asks to
sit beside you in a lecture hall, you greatly
benefit from saying “no you can not”, or a
combination of words meaning the same
thing, in an exaggerated manner. As it is
very rare to deny a fellow person the right to
sit beside you, the expectation, in this
situation, works to your favour.
Consequently you are able to convey that
you often say things which one is not
supposed to say, in situations where you
mean what one is supposed to mean. When
you then do your first attempt at skämtflört,
the expectations will then be in your favour
and you shall have little chance of failure.



Pubrundan är en av de
roligare aktiviteterna på
Campus då man får se hela
skolan och testa drinkar,
diverse finurliga shots och
mat av varierande kvalité
och ambition. För att få en
överblick på detta spektakel
ska pubarna utvärderas.

Café bulten
Café bulten är vanligtvis ett
trevligt café, under
pubrundan är enda
skillnaden att de serverar
alkohol. De har den särklass
bästa drinken på campus
vilket är espresso martini.
Den rekommenderas starkt.
I övrigt är det trevligt ljus
och mycket sittande.

4/5

J.A. Pripps
Kör på helt som vanligt
under pubrundan vilket
innebär att om du varit där
normala tider vet du hur det
fungerar, inte så
jättespännande för att vara
pubrunda.

2/5

Wijkanders
Finns typ inget att säga om
stället, påminner mig om en
lunchrestaurang i ett
kontorshus. Vilket den i och
för sig är, vanliga tider.

2/5

Gasquen
Där det vanligtvis är mycket
liv och ståhej är det här
under pubrundan helt dött
oftast. Vilket är egentligen
inte så märkligt, för vem vill
gå på gasquen som är öppen
väldigt ofta jämfört med alla
andra ställen på campus
man inte ser lika ofta.

1/5

Café C
Klassiskt café, inger inte
känslan av pubrunda men
personalen var trevlig och
rolig. Det är i min mening
märkligt att denna klassas
som en pub i pubrundan
men men.

3/5

Kajsabaren
En britts våta dröm, finns
ingen annan pub som man
behöver köa lika mycket till
som denna. Själva puben ser
ut som en fusion av engelsk
pub och fjällstuga. De har en
riktig fritös så man kan köpa
riktiga pommes frites.
Belysningen skulle behöva
jobbas på men i övrigt ett
trevligt ställe.

3/5

Röda rummet
Puben som har absolut mest
underground känsla. Väldigt
liten och kompakt med bra
stämning och ljus. Deras
polka shots smakar som
förväntat, ingen euforisk
upplevelse men okej.

4/5

V-entrén
Allt jag sett av det här stället
är att det är baren där man
köper färdkost till kön in till
röda rummet. Mörkt och
inga sittplatser hjälper inte
heller.

2/5

Basen
Datas pub ser ändå ut så
som jag fördomsfullt skulle
tänka att svettiga
programmerare tycker att en
pub bör se ut men det håller
jag inte emot dem för den
uppfyller syftet. Bra ölutbud
också om sånt är viktigt. De
gillar att annonsera sina

Delta burgers with chesse™
som är en burgare.

3.5/5

Golden-I
Mycket lila och konstigt
dansgolv och sen en
förvirrande dömande blick
när man ber om sugrör till
sitt vin. Den är väldigt liten
på ett dåligt sätt men
potential för bra stämning.

3/5

Focus
Även med min bias är det
den objektivt bästa puben
på campus. Bäskdrinken är
en tidlös klassiker,
jelloshotsen är avskyvärda
och övrigt utbud har tidigare
varit bra. Förr när det var
bättre fanns det fantastiska
pulled pork och pulled
mushroom. Särklass bästa
stället att avsluta pubrundan
på med schysst DJ och bra
stämning. Helt okej de andra
timmarna men stället att
vara på mellan kl 2 och 3.

5/5

Hubben 2.1
Layouten påminner mig om
ett rum på ett dagis, det är
väldigt ljust och finns
karaoke men inte så mycket
annat att lägga märke till.

2/5

Fort Nox, Gastown &
Spritköket
Det är egetligen två olika
barer men hela stället
påminner mig om labyrinter
där man spelar laserdome.
Deras specialitet är någon
sorts grön shot på båda
barerna. Brukar inte vara så
mycket kö att komma in.
Perfekt om man vill dansa
själv.

2.5/5

Winden
Märkligt ställe utan så
mycket karaktär, finns ett
stort skynke mitt i lokalen
som är kanske tänkt att
avskärma för ett dansgolv.
Det är vad som i folkmun
kallas ett tråkigt ställe.

2/5

Järnvägspub
Det som är kul med denna
är att den är i en tågvagn
vilket, om vi ska vara helt
ärliga för oss själva nu, är
ganska kul. Blåbärshoten är
god och har karaktär.
Väldigt trevligt ställe att
sätta sig och pusta ut och
tänka på tåg.

4/5

Alkoholentusiast:
Markus Utterström

Demokrati - demos kratos, av folket styre. Vi lever i vad som kan påstås vara en
demokratisk tid av svensk historia, där invånarna (demos) genom val styr (kratos) Sverige in
i framtiden. Jämför man världens korruptionsindex ligger sverige på en stabil fjärde plats
efter Danmark, Finland & Nya zeeland. Givetvis borde FIFA egentligen inneha förstaplatsen
som världens minst korrupta företag men men, sånt är livet. Med den här datan i åtanke
och egna upplevelser från mitt liv innan jag började läsa tekniskt hittepå skulle jag säga att
sverige är ett land till stor del fritt från korruption. Men, det här ändrades när jag gick på
mitt första sektmöte. Korruptionen var i luften. Vad än styret säger blir sanning med inte
mer än en handviftning och ett klubbande.

Jag föreslår därför följande:

• Vid sektionsmötet lp1 misstroendeförklarar vi, folket, styret på grund av korruption

• Nya stadgar antas där alla beslut som sker på sektionen sker genom direkta val.

• Talmanspresidiet avsätts så att sektionsmöten aldrig mer behöver ske

• En fet W. Länge leve anarkin!

FinForm granskar
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Järnvägspub
Det som är kul med denna
är att den är i en tågvagn
vilket, om vi ska vara helt
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ganska kul. Blåbärshoten är
god och har karaktär.
Väldigt trevligt ställe att
sätta sig och pusta ut och
tänka på tåg.

4/5

Zaloonen
Ganska intetsägande ställe,
väldigt tydligt en studentpub
i en studentlokal men
annars pågår det inte så
mycket. Den är ändå ganska
hemtrevlig för vad den är.

3/5

11:an
Letar man efter någonstans
att ha en illegal boxningsring
hittar man inte bättre på
chalmers. Som pub har den
mycket trä och intressant
piggelinshot som tar år och
dar att få serverad. Aldrig
hört om någon som faktiskt
stannat här för det är här

man börjar när man går par.
Stänger också först samt
ligger på Lindholmen som
ger minuspoäng.

3/5

Cocktailparty
SNF arrar parallellt med
pubrundan cocktailpartyt
vilket är en banger och
perfekt sätt att börja
pubrundan på så länge man
inte vill gå par. Föreläsarna
inför är väldigt roliga och
buffén med gratis vin är
utsökt.

5/5

Alkoholentusiast:
Markus Utterström

Demokrati - demos kratos, av folket styre. Vi lever i vad som kan påstås vara en
demokratisk tid av svensk historia, där invånarna (demos) genom val styr (kratos) Sverige in
i framtiden. Jämför man världens korruptionsindex ligger sverige på en stabil fjärde plats
efter Danmark, Finland & Nya zeeland. Givetvis borde FIFA egentligen inneha förstaplatsen
som världens minst korrupta företag men men, sånt är livet. Med den här datan i åtanke
och egna upplevelser från mitt liv innan jag började läsa tekniskt hittepå skulle jag säga att
sverige är ett land till stor del fritt från korruption. Men, det här ändrades när jag gick på
mitt första sektmöte. Korruptionen var i luften. Vad än styret säger blir sanning med inte
mer än en handviftning och ett klubbande.

Jag föreslår därför följande:

• Vid sektionsmötet lp1 misstroendeförklarar vi, folket, styret på grund av korruption

• Nya stadgar antas där alla beslut som sker på sektionen sker genom direkta val.
Förslagsvis en dag i veckan där alla samlas i GD och röstar genom handuppräckning

• Talmanspresidiet avsätts så att sektionsmöten aldrig mer behöver ske

• En fet W. Länge leve anarkin!

FinForm granskar Krigar mellan klasser:
Ludvig Nordqvist



Efter en lång bilfärd från de värmländska
skogarna anländer vi till ett lugnt villaområde i
Mölnlycke. Det är en strålande dag. Solen skiner,
26 grader varmt och inte ett moln på himlen.
Något nervöst går vi mot ytterdörren och ringer
på. Efter en stund öppnas dörren och där står
Jonathan med ett leende och välkomnar oss in.
Väl inne utbyts de sedvanliga hälsningsfraserna,
och därefter får vi en liten rundtur av huset. I
vardagsrummet står ett halvfärdigt torn av lego,
barnens senaste projekt. Men det är inte bara
barnen som sysselsatt sig under sommaren, utan
även Jonathan har haft fullt upp. Vi visas in i ett
rum som håller på att renoveras från gästrum till
föräldrarnas sovrum.

Vidare visar han in
oss till sitt kontor,
som vi känner igen
från zoom. Här är
bokhyllan proppad
med böcker men
framför allt brädspel.
På väg mot altanen,
där intervjun ska äga

rum, går vi förbi en världskarta med upp mot
hundra knappnålar. “När jag var doktorand reste
jag mycket”, förklarar han. Väl ute på altanen slås
vi av den idylliska scenen framför oss. Rabatterna
är fyllda med blommor i alla färger och på altanen
står det krukor med snart mogna tomater som
sträcker sig upp mot staketet.
En robotgräsklippare hummar
lågt på den välskötta
gräsmattan. Som pricken
över i:et flyger två fjärilar
mellan blommorna. Vi sätter
oss ner vid altanbordet där
Jonathan dukat upp med
flädersaft och vattenmelon,
och intervjun kan nu börja.

Finform: Så Jonathan, du är ju programansvarig
på F. Vill du förklara lite vad det innebär och vad
du har för arbetsuppgifter?

Jonathan: Det är två huvudnummer. Det ena är att
ansvara för utbildningens kvalité och innehåll, och
se så att det motsvarar utbildningens mål. Jag har
skapat en ny programplan, men det är inte en one
man show. Det bygger på massa interaktion med
andra, både från högskolan, studenter och
industrin, och det är ständig dialog för att få det så
bra som möjligt. Det andra numret är den
studiesociala miljön, att se till att den upprätthålls
och förbättras.

Finform: Vad fick dig att vilja bli programansvarig?

Jonathan: Jag har varit intresserad av pedagogik
och att lära ut. När jag doktorerade tyckte jag det
var väldigt kul att undervisa, och därför läste
parallellt till lärare. När jag sedan efter en postdoc
i Wien kom tillbaka till Chalmers fick jag ganska
snabbt jobbet som studierektor för institutionen för
fysik. Det innebar att jag hade ansvar för att
bemanna kurser och se till alla hade scheman
som fungerar. Där fick jag även väldigt stor inblick
över kurserna på F ser ut, vilket hjälper i jobbet
som programansvarig.

Det var också mycket att jag hade ambitioner på
hur utbildningen skulle se ut. Kände att det var
bra, men att man kan göra lite småtweakningar på
olika ställen för att göra det bättre.

Finform: När du blev programansvarig, vad var de
största förändringarna du ville få igenom?

Jonathan: Jag ville att man bättre skulle tillgodose
industrins önskemål. Det är trots allt där en
majoritet av F:are hamnar. Även göra utbildningen
lite mer ingenjörsmässig och aningen mindre
teoretisk.

Finform: Är du nöjd med hur långt du kommit eller
finns det fler förändringar du vill få igenom?

Jag känner mig ganska nöjd. Nu har den första
kullen gått ett år, och jag känner mig ganska nöjd
sett till innehållet. Jag har fått informella
kommentarer om att det är en kurs som kan bli
lite, lite bättre. Kursutvärderingen för den kommer
dock inte förrän LP1 i år, och jag vill inte föregå
den processen. Men det finns mycket som talar
för att det är rätt att göra en kurs lite bättre. Var det
diplomatiskt nog?

Finform: Det var mycket diplomatiskt.

Efter detta avbryts intervjun tvärt av ett skrapande

oljud från andra sidan trädgården. Jonathan reser
sig upp och tittar mot ljudets riktning, och när han
slagit sig ner i stolen igen förklarar han att det
bara var gräsklipparen som slagit till barnens
studsmatta. Efter en kort diskussion om för- och
nackdelar med elektriska gräsklippare fortsätter
intervjun.

Finform: De flesta på F känner dig som
programansvarig, men det är inte det enda du gör.
Vad har du för andra uppdrag på Chalmers?
Någon forskning?

Jonathan: Jag har inte så mycket forskning, jag
tycker det är roligare att undervisa. Förutom
fysikingenjörens verktyg här på F har jag en kurs
i fysik för de som läser bioteknik och kemiteknik.
Jag har även två doktorander som jag är
biträdande handledare för, en inom pedagogik
och en inom batteriforskning. Jag jobbar även
20% som pedagogisk utvecklare på KFM*{fotnot:
D.v.s Kemi-Fysik-Matematik, alltså F,TM,Kf,Bt,K}.
Där har jag en rådgivande roll och stöttar
nyutveckling av kurser och program. Jag har även
ett litet forskningsprojekt om hårdmetaller som
används när man borrar, fräser, svarvar.
Skärande bearbetning helt enkelt.

Finform: Vill du berätta mer om din forskning?

Jonathan: Det handlar om hur man kan utveckla
material som gör jobbet snabbare när det gäller
skärande bearbetning, och då måste man förstå
processen som skapar materialet. Vilken effekt får
småtillsatser av olika grundämnen och varför?
Under processen när man tillverkar materialet är
det väldigt varmt, 1400 grader. Vad är mekaniken
som gör att bara för att man pytsat i en procent av
vanadium eller krom eller titan blir det hårdare?
Den sortens frågeställningar.

Finform: Är forskningen experimentell eller
teoretisk? Har du en egen 1400-gradig ugn?

Jonathan: Den är experimentell, men själva
materialet görs av Sandvik. Jag studerar den med
exempelvis elektronmikroskop och något som
kallas atomsond. Det är väldigt spännande, och
jag hoppas få tag i en exjobbare som kan hjälpa
mig med det här nästa år [Finform tipsar: exjobb!]
Det här arbetet är i någon mån en förlängning av
mitt doktorsarbete. Men sedan dess har det
upptäckts nya saker. Det är ändå 10, 12 år sedan
och då nyttjar vi det för att ta ytterligare ett steg
framåt. Erfarenheter som gör att vi fått bättre
frågeställningar, men vi har fortfarande inte fått
total klarhet.



Finform: Vad fick dig att vilja bli programansvarig?

Jonathan: Jag har varit intresserad av pedagogik
och att lära ut. När jag doktorerade tyckte jag det
var väldigt kul att undervisa, och därför läste
parallellt till lärare. När jag sedan efter en postdoc
i Wien kom tillbaka till Chalmers fick jag ganska
snabbt jobbet som studierektor för institutionen för
fysik. Det innebar att jag hade ansvar för att
bemanna kurser och se till alla hade scheman
som fungerar. Där fick jag även väldigt stor inblick
över kurserna på F ser ut, vilket hjälper i jobbet

Det var också mycket att jag hade ambitioner på
hur utbildningen skulle se ut. Kände att det var
bra, men att man kan göra lite småtweakningar på

Finform: När du blev programansvarig, vad var de

Jonathan: Jag ville att man bättre skulle tillgodose
industrins önskemål. Det är trots allt där en
majoritet av F:are hamnar. Även göra utbildningen
lite mer ingenjörsmässig och aningen mindre

Finform: Är du nöjd med hur långt du kommit eller

Jag känner mig ganska nöjd. Nu har den första
kullen gått ett år, och jag känner mig ganska nöjd
sett till innehållet. Jag har fått informella
kommentarer om att det är en kurs som kan bli
lite, lite bättre. Kursutvärderingen för den kommer
dock inte förrän LP1 i år, och jag vill inte föregå
den processen. Men det finns mycket som talar
för att det är rätt att göra en kurs lite bättre. Var det

Efter detta avbryts intervjun tvärt av ett skrapande

oljud från andra sidan trädgården. Jonathan reser
sig upp och tittar mot ljudets riktning, och när han
slagit sig ner i stolen igen förklarar han att det
bara var gräsklipparen som slagit till barnens
studsmatta. Efter en kort diskussion om för- och
nackdelar med elektriska gräsklippare fortsätter
intervjun.

Finform: De flesta på F känner dig som
programansvarig, men det är inte det enda du gör.
Vad har du för andra uppdrag på Chalmers?
Någon forskning?

Jonathan: Jag har inte så mycket forskning, jag
tycker det är roligare att undervisa. Förutom
fysikingenjörens verktyg här på F har jag en kurs
i fysik för de som läser bioteknik och kemiteknik.
Jag har även två doktorander som jag är
biträdande handledare för, en inom pedagogik
och en inom batteriforskning. Jag jobbar även
20% som pedagogisk utvecklare på KFM*{fotnot:
D.v.s Kemi-Fysik-Matematik, alltså F,TM,Kf,Bt,K}.
Där har jag en rådgivande roll och stöttar
nyutveckling av kurser och program. Jag har även
ett litet forskningsprojekt om hårdmetaller som
används när man borrar, fräser, svarvar.
Skärande bearbetning helt enkelt.

Finform: Vill du berätta mer om din forskning?

Jonathan: Det handlar om hur man kan utveckla
material som gör jobbet snabbare när det gäller
skärande bearbetning, och då måste man förstå
processen som skapar materialet. Vilken effekt får
småtillsatser av olika grundämnen och varför?
Under processen när man tillverkar materialet är
det väldigt varmt, 1400 grader. Vad är mekaniken
som gör att bara för att man pytsat i en procent av
vanadium eller krom eller titan blir det hårdare?
Den sortens frågeställningar.

Finform: Är forskningen experimentell eller
teoretisk? Har du en egen 1400-gradig ugn?

Jonathan: Den är experimentell, men själva
materialet görs av Sandvik. Jag studerar den med
exempelvis elektronmikroskop och något som
kallas atomsond. Det är väldigt spännande, och
jag hoppas få tag i en exjobbare som kan hjälpa
mig med det här nästa år [Finform tipsar: exjobb!]
Det här arbetet är i någon mån en förlängning av
mitt doktorsarbete. Men sedan dess har det
upptäckts nya saker. Det är ändå 10, 12 år sedan
och då nyttjar vi det för att ta ytterligare ett steg
framåt. Erfarenheter som gör att vi fått bättre
frågeställningar, men vi har fortfarande inte fått
total klarhet.

Finform: Men det går framåt?

Jonathan: Ja absolut. Och det är relevant för
svensk industri. Industrin håller inte på med
någon slags välgörenhet, utan de pumpar in
pengar för att de tror på det vi gör och ser att vi
levererar.

Finform: Vi är inte bara här för att intervjua dig om
ditt jobb, utan vi vill också veta vem du är som
person. Vill du börja med att berätta lite om dig
själv?

Jonathan: Oj vad svårt. Huvuddelen är min familj,
med två barn och fru. Det är mycket roliga saker
som händer. Annars med saker som inte är direkt
kopplade till familjen springer jag mycket och
spelar mycket brädspel. Därför var det urtrist
under pandemin när man inte kunde träffa
varandra. Men det är ett av mina stora intressen.
Nu till höst ska jag och tre kompisarna åka ner till
Tyskland, och gå på en brädspelsmässa som
heter Spiel, som är en av de största i världen.

Finform: Vilket är ditt favoritbrädspel?

Jonathan: Twilight Struggle. Men det kan man
bara spela två på så det brukar jag inte spela så
ofta. Jag har en grupp på runt åtta personer, och
vi försöker ses varje vecka, men antalet som
kommer varierar lite. Det finns så otroligt många
spel man kan köra, så det brukar bli olika spel
varje vecka. Spel med absolut information
intresserar mig inte, som t.ex. schack. För mig



måste det finnas någon dold information och
någon slump.

Finform: Du sa också att du springer mycket. Hur
mycket är mycket?

Jonathan: I alla fall en tio mil i veckan. Jag
försöker inte springa mer för det sliter mycket på
kroppen. Jag tycker det är en befrielse att kunna
springa till eller från jobbet. Jag springer varannan
väg, och cyklar varannan väg [Finform tankegåta:
Hur lyckas han med detta med bara en cykel?].
Det är ungefär 13km enkelväg, så det blir c.a
65km per vecka. Sedan ett långpass i helgen, tre-
fyra mil. Men det är mycket att springa till från
jobbet. Det sparar tid. Då behöver jag inte lägga
mer tid på träning. Jag kommer hem och då är det
färdigt. Tråkigt svar, transportlöpning men effektivt
som sjutton, teknisk fysik och optimering.

Finform: Har du någonsin sprungit
Göteborgsvarvet?

Jonathan: Ja men det har jag gjort, sprang en del
innan vi fick barn.

Finform: Och vad är rekordet?

Jonathan: När jag sprang ville jag komma under
en och trettio, och det gjorde jag.

Finform: Lyssnar du på någon musik när du
springer?

Jonathan: Jag lyssnar främst på poddar gör jag,
och eftersom jag springer ganska mycket
avverkar jag ju poddarna ganska snabbt. Min
favoritpodd är nog någon bräspelspodd, men på
senaste har jag lyssnat på mycket P3 historia.
Inklusive cyklingen blir det 15 timmar per vecka
som jag lyssnar på poddar, och då blir det att hitta
någon ny med jämna mellanrum. Men lyssnar jag
på musik tycker jag italodisco kan vara skönt, 80-
tals musik.

Finform: Lyssnar du på ljudböcker eller är det
mest poddar?

Jonathan: Mest poddar. Jag tycker litteratur är
ganska trist. Jag läser ingenting, gillar inte teater
eller opera.

Finform: DU gick ju själv på F på Chamers, när
var det och kan du berätta lite om hur det var då?

Jonathan: Jag började på Chalmers 99, på Kf. Jag
hade en bild av att det skulle vara en bredare
utbildning än F. Men efter ett halvår fick jag
känslan att det var mer inriktat mot
pappersindustrin, vilket jag inte var intresserad av,
så då bytte jag till F, och har examen därifrån. Det
var jättekul. Sen var jag inte speciellt aktiv på
sektionen, och det handlar nog mycket om att jag
kom från ett annat program efter ett år. Jag var
inte inkörd i rutinerna, och var nog aldrig med på
någon DuP, var inte med på phaddringen eller
nånting såntdär.

Finform: Vi har ju sett dig spela flipper ibland på
Focus. Har du något favoritflipper?

Jonathan: Ja det har jag. Attack from Mars. Skulle
ni få in det så blir mindre utav det andra i
programledarskapet, det hade varit fantastiskt.
Det är så otroligt roligt. Men man ska inte förväxla
det med Revenge from Mars, som är väldigt
mediokert.

Efter detta irrar samtalet ut i diskussioner om allt
mellan flipperspel och Skatteverket. Vi avslutar
samtalet med en kort fundering pm meteoriter,
men eftersom Jonathans familj väntar på honom
vid sjön vill vi inte uppehålla honom för länge. I det
här vädret är det kriminellt att hindra någon från
att bada. Vi tackar för oss och rör oss sedan ner
mot bussterminalen för att ta oss tillbaka till
Focus.

Hej hej nollan (och alla andra).

Mitt namn är Golic, och jag sitter som PR i Djungelpatrullen (DP). När ni läser detta lär mottagningen
redan vara i full fart. I kaoset av alla arr kan det vara svårt att skilja på vilka kommitéer som finns och
vem som arrar vad, och allt blandas ihop till en enda stor svart och svettig ovvesoppa. Därför tänkte
jag skriva en liten text om oss i DP, så att ni inte blandar ihop oss med andra.

Vi i DP är de som har hand om Focus. Vad det innebär i praktiken är att vi ser till så allt är i dugligt
skick, och det är också genom oss man bokar Focus till sina arr. Där ser vi också till att de som arrat
städat efter sig, annars blir det en fet straffavgift. Vi ser också till att Focus är städat varje vecka,
genom det patriotiska arbetet känt som nollanstädet, men mer om det kommer efter mottagningen.

Utöver dessa tråkigheter gör vi också roliga saker. Varje fredag håller vi i en DuP på Focus, där man
kan samlas med andra F:are och ha det gött. Självfallet är även nollan inbjudna, så se till att komma!
Varje läsperiod håller vi även i en pub för hela Chalmers under pubrundan, som alltid är den bästa på
hela campus. En gång i LPn ger vi också ut hofflor till hela sektionen.

Ifall nån skulle slå sönder nåt på Focus, eller ni ser att nån inte städar efter sig är det bara att vända
sig till närmaste patrullman och rapportera. Ni känner lättast igen oss genom våra djungelhattar.
Annars önskar vi i DP både nollan och gamlingar en trevlig mottagning.

SCM



Jonathan: Jag började på Chalmers 99, på Kf. Jag
hade en bild av att det skulle vara en bredare
utbildning än F. Men efter ett halvår fick jag
känslan att det var mer inriktat mot
pappersindustrin, vilket jag inte var intresserad av,
så då bytte jag till F, och har examen därifrån. Det
var jättekul. Sen var jag inte speciellt aktiv på
sektionen, och det handlar nog mycket om att jag
kom från ett annat program efter ett år. Jag var
inte inkörd i rutinerna, och var nog aldrig med på
någon DuP, var inte med på phaddringen eller

Finform: Vi har ju sett dig spela flipper ibland på

Jonathan: Ja det har jag. Attack from Mars. Skulle
ni få in det så blir mindre utav det andra i
programledarskapet, det hade varit fantastiskt.
Det är så otroligt roligt. Men man ska inte förväxla
det med Revenge from Mars, som är väldigt

Efter detta irrar samtalet ut i diskussioner om allt
mellan flipperspel och Skatteverket. Vi avslutar
samtalet med en kort fundering pm meteoriter,
men eftersom Jonathans familj väntar på honom
vid sjön vill vi inte uppehålla honom för länge. I det
här vädret är det kriminellt att hindra någon från
att bada. Vi tackar för oss och rör oss sedan ner
mot bussterminalen för att ta oss tillbaka till

Hej hej nollan (och alla andra).

Mitt namn är Golic, och jag sitter som PR i Djungelpatrullen (DP). När ni läser detta lär mottagningen
redan vara i full fart. I kaoset av alla arr kan det vara svårt att skilja på vilka kommitéer som finns och
vem som arrar vad, och allt blandas ihop till en enda stor svart och svettig ovvesoppa. Därför tänkte
jag skriva en liten text om oss i DP, så att ni inte blandar ihop oss med andra.

Vi i DP är de som har hand om Focus. Vad det innebär i praktiken är att vi ser till så allt är i dugligt
skick, och det är också genom oss man bokar Focus till sina arr. Där ser vi också till att de som arrat
städat efter sig, annars blir det en fet straffavgift. Vi ser också till att Focus är städat varje vecka,
genom det patriotiska arbetet känt som nollanstädet, men mer om det kommer efter mottagningen.

Utöver dessa tråkigheter gör vi också roliga saker. Varje fredag håller vi i en DuP på Focus, där man
kan samlas med andra F:are och ha det gött. Självfallet är även nollan inbjudna, så se till att komma!
Varje läsperiod håller vi även i en pub för hela Chalmers under pubrundan, som alltid är den bästa på
hela campus. En gång i LPn ger vi också ut hofflor till hela sektionen.

Ifall nån skulle slå sönder nåt på Focus, eller ni ser att nån inte städar efter sig är det bara att vända
sig till närmaste patrullman och rapportera. Ni känner lättast igen oss genom våra djungelhattar.
Annars önskar vi i DP både nollan och gamlingar en trevlig mottagning.

SCM



Man får strecka för bröstvårtor - Stina

Det finns en god människa någonsin
och det är Martin Scorsese - Didrik

Jag träffar knappt min familj - Hans
Malmström

De två viktigaste sakerna i vår kultur:
Marvel och stora rövar - Didrik

Dagen jag har bättre sex än den
gulashen (toppstugan i Idre fjäll) är den
dagen jag friar - Nils

Vatten är fan livets vatten - Lowe

Jag tror testiklar skulle kunna va gott
att käka - Ludde

Vi tog din promille, vissa människor är
döda vid den promillen - Läkare till en i
DP

Det är la inget att tänka på, om vi inte
har tid att köpa snus så är det redigt
stress - Lowe



Det är la inget att tänka på, om vi inte




